
 
 

 

Styrelsens förslag att följa arbetsgruppen ”Bryggan” slutrapport.  

 

Delar av styrelsen har under året sammanställt och bearbetat material avseende vår klubbrygga i 

Trehörningsviken. Allt arbete är sammanställt i en slutrapport som skall ge riktlinjer för styrelsen 

att följa. Här finns saker som rekommenderat överlåtelsepris på bryggplats, hur och i vilken ordning 

överlåtelse kan ske, uppräkning av bryggvärde m.m. m.m. 

 

Styrelsen föreslår att årsmötet skall godkänna rapporten och att den skall vara det dokument som 

skall vara styrande avseende frågor gällande bryggan. 

 

 

För Styrelsen 

Rolf Lindqvist 
Ordf. 

 

 

 

 

 


